
P R O T O K Ó Ł 
 
z XXII Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 10 maja 2013 roku w sali 
Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 1010, a zakończono o godz. 1510 . 
 

  Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, co stanowi 93,33% 
(zgodnie z listą obecności). 
 
Radni obecni na sesji: 

1. Andrzej Koc 
2. Jan Ołdakowski 
3. Paweł Robert Staśczak 
4. Stanisław Maruszewski 
5. Mirosław Wojtkowski 
6. Michał Gąsowski 
7. Stanisław Stypułkowski 
8. Wojciech Ertman 
9. Waldemar Turkowski  
10. Witold Moczydłowski 
11. Henryk Stypułkowski 
12. Grażyna Pieńkos 
13. Wiesław Wyszyński 
14. Andrzej Szymoniak 

 

Radni nieobecni na sesji: 
1. Sławomir Niemyjski 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
1. Stanisław Roch Wyszyński - Burmistrz Szepietowa 
2. Ryszard Grodzki - radny Rady Powiatu, Sekretarz Gminy 
3. Anna Wiśniewska - Skarbnik Gminy 
4. Arkadiusz Kalinowski - Kierownik Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego w 

Wysokiem Mazowieckiem 
 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 
Sołeckich (zgodnie z załączonymi listami obecności). 
 

Porządek obrad sesji: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Informacja o poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Informacje o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szepietowo na lata 2013-2016 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2013-2019. 

8. Sprawozdania finansowe Gminy Szepietowo za 2012 rok oraz sprawozdanie 
z wykonania budżetu gminy za 2012 rok:  
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1) wystąpienie Burmistrza; 
2) zapoznanie z uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii 

o przedłożonym przez Burmistrza Szepietowa sprawozdaniu z wykonania budżetu 
za 2012 rok; 

3) opinia  Komisji Rewizyjnej; 
4) zapoznanie z uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii 

o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Szepietowie wniosku 
o udzielenie Burmistrzowi Szepietowa absolutorium za 2012 rok; 

5) dyskusja; 
6) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Szepietowo oraz udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Szepietowa. 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 
10. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szepietowie. 
11. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
12. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji ds. Przeciwdziałania Alkoholizmowi za 

rok 2012. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki 

i rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na 2013 r. 
14. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Szepietowo 

z organizacjami pozarządowymi. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Szepietowo w latach 2013 - 2017 oraz zasadach 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy, w tym 
zasad i kryteriów wynajmowania lokali których najem jest związany ze stosunkiem 
pracy. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 
nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony, dłuższy 
niż trzy lata lub na czas nieoznaczony. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Szepietowo. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Szepietowo w 2013 roku. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas dłuższy niż 3 lata. 
21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec zamiaru likwidacji Posterunku 

Policji w Szepietowie. 
22. Odpowiedzi na interpelacje. 
23. Wolne wnioski i zapytania. 
24. Zamknięcie obrad. 

 
Przebieg obrad: 
 
Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski, 
który powitał wszystkich obecnych i stwierdził, że na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 
14 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały.  
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Ad.2. Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad sesji. Ponadto 
Przewodniczący Rady poinformował, że ma jeszcze dodatkowy punkt, gdyż przedstawiciel 
Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego poprosił o umożliwienie zabrania głosu na 
początku sesji. 

Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 
 Przewodniczący zaproponował przegłosować porządek obrad. 
 Przeprowadzono glosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu radnych to poprosi o 
zabranie głosu przez przedstawiciela Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego. Radni nie 
wyrazili sprzeciwu. 
 

- Zabrał głos - Arkadiusz Kalinowski, który poinformował, że: „od 1 kwietnia br. pełnię 
funkcję Kierownika Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego w Wysokiem 
Mazowieckiem i chciałbym tak krótko ze spraw bieżących, problemów bieżących 
rolnictwa, instytucji związanych z rolnictwem przedstawić. W pierwszej kolejności 
chciałbym podziękować za zaproszenie oraz za dotychczasową prenumeratę naszych 
Wiadomości Rolniczych. Rozumiem, że może nie każdemu odpowiadają, jak wiadomo 
tych czasopism jest bardzo dużo, ale co mogę powiedzieć to - nasze Wiadomości Rolnicze 
zdobywają w konkursach ogólnopolskich pierwsze miejsca co roku, także coś się z tym 
wiąże. Właśnie dzięki Radzie Miejskiej, Burmistrzowi państwo sołtysi, radni mają dostęp 
do tych wiadomości, jest to takie nasze, polskie czasopismo miejscowe. Co do spraw 
bieżących. Trwa nabór wniosków jeszcze - składanie do 15 maja. Z tego co mi wiadomo 
teraz agencja jest oblężona, ODR też... . Agencja pracuje od 6 do 22, przyjmuje wnioski, 
bo tych wniosków ze względu na wiosnę taką jaką mieliśmy jest jeszcze mało... Ten 
termin 15 maj dotyczy tych płatności obszarowych, ale także i płatności rolno – 
środowiskowych. I chciałem jeszcze zwrócić uwagę, że jest coś takiego dla tych co 
jeszcze nie wiedzą - płatności rolno-środowiskowe, są to takie dodatkowe pieniądze za 
jakieś dodatkowe działania i są dla każdego dostępne, tak więc jeszcze można o te 
pieniądze się jeszcze pokusić. Zostało jeszcze klika dni. Dlaczego o tym mówię, dlatego, 
że od jesieni tamtego roku, od października - zostały wyznaczone obszary szczególnie 
narażone na zanieczyszczenia azotanami, na gminie Szepietowo jest to 17 obrębów 
geodezyjnych, być może i wiosek, bo czasami obręb nie oznacza, że nie dotyczy 
miejscowości. Właśnie w październiku zostały wyznaczone obszary szczególnie narażone 
a od 1 marca zaczęły obowiązywać wymagania jakie na tych obszarach należy stosować. 
Głównie sprowadza się to do tego, że każdy rolnik na tym obszarze musi prowadzić taki 
rejestr zabiegów nawożenia, w jakich dawkach, kiedy, co, jaki nawóz. Właśnie dlatego też 
to co wcześniej mówiłem o programach środowiskowych zachęcam bardzo gorąco tych 
mieszkańców, tych rolników, którzy posiadają grunty na obszarach szczególnych aby po 
te pieniądze sięgnęli, bo przynajmniej w jakiś sposób zrekompensowane by mieli 
finansowo te wymagania jakie muszą spełnić i dodatkowe dokumenty muszą prowadzić. I 
ostatnia taka sprawa, może milsza - to chciałbym zaprosić na naszą imprezę najbliższą w 
Ośrodku Doradztwa Rolniczego w Szepietowie – Zielona Gala i Podlaskie Targi 
Budownictwa Wiejskiego, to będzie odbywała się w dniach 25-26 maj (sobota, niedziela). 
To są nie tylko te maszyny, jakieś tam wystawy, nasadzenia ale także różnego rodzaju 
pokazy, szkolenia w ODR i zachęcam do skorzystania. Następna nasza impreza już w 
czerwcu, może taka większa, oficjalna - to będzie 29-30 czerwiec – Wystawa Zwierząt 
Hodowlanych” 
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- Henryk Stypułkowski zwrócił się z pytaniem, gdzie można zdobyć wykaz tych terenów 
zagrożonych? 

- Pan Arkadiusz Kalinowski poinformował, że można znaleźć w Internecie, ale można 
zdobyć u nas w Podlaskim Ośrodku Doradztwa Rolniczego, bądź Powiatowym Zespole 
Doradztwa Rolniczego w Wysokiem Mazowieckiem.  

 

Ad.3. Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej Radny Stanisław Stypułkowski. 
 Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o protokole została przyjęta 
jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4.  Radni nie zgłosili interpelacji.  
 

Ad.5.  Informację o pracy między sesjami złożył Burmistrz Szepietowa.  
 Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o pracy Burmistrza została przyjęta 
jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r. 
wystąpiła Skarbnik Gminy Anna Wiśniewska. Skarbnik zapoznała z objaśnieniami do 
dokonanych zmian. 
Dyskusji nie było. 
 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2013 r. została podjęta jednogłośnie. 

(uchwala Nr XXII/144/13 dołączona do protokołu) 
 

Ad.7.  Z wnioskiem o podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2013-2016 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2013-2019 wystąpiła Skarbnik Gminy. 
Dyskusji nie było. 
 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwala Nr XXII/145/13 dołączona do protokołu 
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Ad.8. 1) Sprawozdania finansowe gminy Szepietowo za rok 2012 wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu gminy za 2012 rok złożył Burmistrz Szepietowa - Stanisław Roch 
Wyszyński. 

(sprawozdania dołączone do protokołu) 
 

2) Przewodniczący Rady zapoznał z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 4 marca 2013 r. w sprawie wyrażenia opinii 
o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Szepietowo sprawozdaniu z wykonania 
budżetu gminy za 2012 rok. 

(uchwała RIO dołączona do protokołu) 
 

3) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Szymoniak zapoznał z opinią 
Komisji Rewizyjnej dotyczącą wykonania budżetu gminy za 2012 r.  

(opinia dołączona do protokołu) 
 

4) Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z wnioskiem Komisji Rewizyjnej 
w sprawie udzielania absolutorium Burmistrzowi Szepietowa oraz uchwałą Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  z dnia 12 kwietnia 2013 r. w sprawie 
wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Szepietowie 
wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium za 2012 rok. 

(wniosek oraz uchwała RIO dołączone do protokołu) 
 

5) Dyskusji nie było. 
 

6) Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Szepietowo 
oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi Szepietowa. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w czasie sesji obecnych było 14 radnych, w głosowaniu udział 

wzięło 12 radnych (2 radnych opuściło salę obrad). Za podjęciem uchwały głosowało 12 
radnych. 
 

Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu jawnym uchwała w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy 
Szepietowo oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi Szepietowa została podjęta. 

(uchwała Nr XXII/146/13 dołączona do protokołu) 
 

Burmistrz Szepietowa Stanisław Roch Wyszyński podziękował Radzie za 
udzielone absolutorium oraz wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego w Szepietowie, 
którzy przyczynili się do wykonania budżetu gminy, a w szczególności Skarbnik Gminy Pani 
Annie Wiśniewskiej oraz Sekretarzowi Gminy Panu Ryszardowi Grodzkiemu. 
 

 Przewodniczący Rady poinformował, że tak się złożyło, że w dniu dzisiejszym w 
Szkole Podstawowej w Szepietowie obchodzony jest dzień patrona i wiemy, że młodzież 
będzie tą uliczka przechodziła i wówczas przerwiemy na chwilę obrady sesji i wyjdziemy do 
tej młodzieży aby wiedzieli że duchem z nimi jesteśmy. 
 

Ad.9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie oraz 
sprawozdanie finansowym złożył Dyrektor GOK Pan Tomasz Paduch.  

(sprawozdania dołączone do protokołu) 
 

Dyrektor zaprosił wszystkich na imprezy, które „wkrótce będą odbywały się na 
powietrzu, tj.: Zielone Świątki 19 maja br. na stadionie miejskim, robimy je razem z Urzędem 
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Miejskim i z Klubem Sportowym Sparta od godz. 15, a zakończmy pierwszą majówką 
tegoroczną. Następna impreza to przegląd orkiestr dętych, która odbędzie się 1 czerwca br. 
wspólnie z Dniem Dziecka.”  
 

W dyskusji zabrał głos; 
- Jan Ołdakowski, który stwierdził, że wysoko oceniamy kompetencje dyrektora, ale przy 

pozycji – zużycie oleju opałowego to podsumowując koszty ogrzewania wszystkich szkół 
na terenie gminy to wychodzi 131.000 zł, a tutaj GOK plus straż daje nam ponad 65.000 
zł. Nasuwa się takie pytanie, czy w przyszłości nie zastanowić się nad możliwością 
zmiany sposobu ogrzewana budynku GOK. 

- Przewodniczący Rady stwierdził, że to na razie może tak informacyjnie, że  w przyszłości 
może być inny piec. 

 

 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 11  
radnych (3 radnych opuściło salę obrad), za przyjęciem sprawozdania głosowało 11 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte. 
 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 
 

W czasie przerwy wszyscy obecni na sesji wyszli przed budynek do młodzieży 
szkolnej, która przechodząc ulicą Sienkiewicza zatrzymała się na chwilę przed budynkiem 
GOK, w którym odbywała się sesja Rady Miejskiej. 
 

Ad.10. 11. Ze sprawozdaniem z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Szepietowie oraz oceną zasobów pomocy społecznej zapoznała Kierownik M-GOPS Pani 
Wanda Bogucka. 

(sprawozdania dołączone do protokołu) 
Dyskusji nie było. 
 

 Przeprowadzono głosowanie nad sprawozdaniami. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12  
radnych (2 radnych nie było obecnych  na sali obrad), za przyjęciem sprawozdań głosowało 
11 radnych, 1 radny głosował przeciw. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdania zostały przyjęte. 
 

Ad.12.  Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji ds. Przeciwdziałania Alkoholizmowi 
za rok 2012 złożył Sekretarz Gminy Ryszard Grodzki, który jednocześnie jest 
Przewodniczącym Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
Dyskusji nie było. 
 Przeprowadzono głosowanie nad sprawozdaniem. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12  
radnych (2 radnych nie było obecnych  na sali obrad), za przyjęciem sprawozdania głosowało 
11 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

(sprawozdanie dołączono do protokołu) 
 

Ad.13.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na 
2013 r. zapoznał Sekretarz Gminy Ryszard Grodzki. 
Dyskusji nie było. 
 

 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
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 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 
radnych (2 radnych nie było obecnych na sali obrad), za podjęciem uchwały głosowało 12 
radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XXII/147/13 dołączona do protokołu 
 

Ad.14.  Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Szepietowo 
z organizacjami pozarządowymi złożył Sekretarz Gminy. 
Dyskusji nie było. 
 

 Przeprowadzono głosowanie nad sprawozdaniem. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12  
radnych (2 radnych nie było obecnych na sali obrad), za przyjęciem sprawozdania głosowało 
11 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

(sprawozdanie dołączono do protokołu) 
 

Ad.15.  Z Wieloletnim Programem Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 
Szepietowo w latach 2013 - 2017 oraz zasadami wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu gminy, w tym zasad i kryteriów wynajmowania lokali których najem 
jest związany ze stosunkiem prac zapoznał Sekretarz Gminy. 
Dyskusji nie było. 
 

 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Szepietowo w 
latach 2013 - 2017 oraz zasadach wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu gminy, w tym zasad i kryteriów wynajmowania lokali których najem 
jest związany ze stosunkiem pracy. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 11 
radnych (3 radnych nieobecnych na sali obrad), za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XXII/148/13 dołączona do protokołu) 
 

Ad.16.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i 
obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony, 
dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony wystąpił Burmistrz. 
Dyskusji nie było. 
 

 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 
radnych (2 radnych nieobecnych na sali obrad), za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 
2 radnych wstrzymało się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XXII/149/13 dołączona do protokołu) 
 

Ad.17.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Szepietowo wystąpił Sekretarz Gminy, który 
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poinformował, że „w tej chwili jesteśmy na etapie opracowania studium. Na poprzedniej sesji 
zostało zajęte ważne stanowisko dotyczące odległości budowy turbin wiatrowych od strefy 
zamieszkania. Jesteśmy na etapie studium, a studium nie jest dokumentem prawnym, jest 
tylko wytycznym do opracowania dokumentu jakim jest plan miejscowy i w konsekwencji 
tego należałoby podjąć uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu. 
To wynika również z wniosków jakie wpłynęły do gminy, bo mamy wniosek firmy Green 
Bear o ujęcie i opracowanie planu miejscowego na 25 sztuk i mamy wniosek firmy PEP na 
opracowanie planu miejscowego na 8 turbin, więc podjęcie tej uchwały jest również w jakiś 
sposób realizacją tych wniosków. Jesteśmy również na etapie wniosku firmy Eolika, w tym 
momencie na etapie oddziaływania na środowisko - organem prowadzącym jest Wójt Gminy 
Klukowo, ale oni są już praktycznie na decyzji o uwarunkowaniach środowiskowych. 
Następna decyzja to będzie wniosek firmy Eolika o wydanie decyzji o warunkach zabudowy i 
to też przystąpienie do planu miejscowego w jakiś sposób również wpłynie na rozstrzygnięcia 
wniosku firmy Eolika, która chce budować farmę wiatrową - 9 turbin na pograniczu gminy 
Klukowo i gminy Szepietowo. Jest to uchwała intencyjna, kolejna uchwałą będzie 
uściśleniem.” Sekretarz zapoznał z uzasadnieniem do uchwały i stwierdził, że podjęcie takiej 
uchwały jest zasadne. Rada pewne stanowisko odnośnie odległości zajęła i zgodnie ze 
stanowiskiem odległość budowy turbin wiatrowych od strefy zamieszkania ma wynosić 1000 
+ 300 metrów. 
 

W dyskusji zabrali głos: 
- Lenard Henryk – sołtys wsi Szepietowo Podleśne, zwrócił się z pytaniem, czy ta 

odległość dotyczy również biogazowni? 
- Radny Jan Ołdakowski stwierdził, że proponuje się podjecie uchwały o przystąpieniu do 

opracowania planu miejscowego, ale jeśli chodzi o budżet, czy nas na to stać. My 
wydamy pieniądze, ale czy to jest konieczne? Gmina Klukowo podchodzi z wiatrakami 
pod nasz teren. 

- Przewodniczący Rady stwierdził, że jeżeli są złożone wnioski przez konkretne firmy to 
my musimy się zastanowić nad tym, czy będziemy chcieli, czy nie, bo jeśli my nie 
będziemy mieli tego planu, to będą budować na warunkach zabudowy.  

- Burmistrz wyjaśnił, że „my chcąc, czy nie chcąc to i tak wydajemy, bo gdybyśmy mieli 
plan na całą gminę to w sprawozdaniu z wykonania budżetu czytałem o kosztach 
poniesionych na decyzje o warunkach zabudowy, to każda decyzja nie mając planu – 
przychodzi do nas petent i ja muszę to zlecić urbaniście i za to płacę 300-400 zł. 
Natomiast, gdy uchwalamy plan takich ja wydatków nie mam, co więcej inwestor bierze 
od nas zaświadczenie z planu idzie do projektanta i jedyny dokument jaki uzyskuje to jest 
pozwolenie na budowę. Ponadto jest nowy problem z bigazownią. Ustawa o 
zagospodarowaniu przestrzennym nie mówi o wiatrakach, mówi o odnawialnych źródłach 
energii. Robiąc ten plan musimy skonkretyzować usytuowanie zarówno wiatraków jak 
biogazowni, są wątpliwości jeśli chodzi o fotowoltaikę. Na ostatniej sesji był tutaj Pan 
Paprocki... . Ja też rozmawiam z mieszkańcami i to jest próbka tego Ja tą decyzję 
napisałem, bo mam taki obowiązek ją napisać. Tam np. w tych odwołaniach i Pan 
Paprocki powiedział, bo żeby zrobić decyzję o warunkach zabudowy to jest te sąsiedztwo, 
że jak nie ma planu i jak już jeden powstał to już następny na zasadzie dobrego sąsiedztwa 
może dalej budować. I jeżeli nie ma sąsiedztwa w Szepietowie Wawrzyńcach, to jakie jest 
sąsiedztwo w szczerym polu. To jest następny temat. Tu poszło, mamy już spakowane, 
dzisiaj to podpisałem do Samorządowego Kolegium Odwoławczego poszedł plik 
papierów (około 1 ryzy). I będzie to kolegium rozpatrywać. Prawdopodobnie o ile znam 
te przypadki to wróci z powrotem. Natomiast mając plan to na etapie gminy jest zero 
dyskusji, albo to można, albo nie można. Tutaj koszty tak, czy tak poniesiemy... .  
Studium nas kosztuje ok. 30.000 zł plus jeżeli będziemy to robić tylko takimi obszarami 
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to nie są takie koszty, bo jeżeli pójdzie nam 50 decyzji o warunkach zabudowy to razy 
400 zł to już mamy pewną kwotę.”  

 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 11 
radnych (3 radnych nieobecnych na sali obrad), za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 
1 radny głosował przeciw i 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XXII/150/13 wraz z uzasadnieniem dołączona do protokołu) 
 

Ad.18.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Szepietowo w 2013 roku wystąpił Sekretarz Gminy, który poinformował, że program zawiera 
wskazanie wysokości środków finansowych. Koszt programu ponosi gmina i gmina ma 
obowiązek uchwalenia takiego planu corocznie. Ponadto Sekretarz poinformował, że w 
ubiegłym roku na te bezdomne psy gmina wydala 50.000 zł. na ten rok zaplanowano 63.000zł 
z tego 60.000 na wyłapywanie psów, 2.500 na opiekę weterynaryjną i 50 zł na koty i na 
pozostałe działania 450 zł. 
W dyskusji zabrał głos: 
- Henryk Stypułkowski zwrócił się z pytaniem, czy w Gierałtach jest schronisko dla 

zwierząt? 
- Sekretarz poinformował, że nie ma, ale zgodnie z ustawą gmina ma wskazać 

gospodarstwo do którego będzie mogło być zaprowadzone zwierzę domowe i będzie tam 
ktoś karmił i opiekował się tym zwierzęciem, to nie schronisko żadne tylko taki 
przypadek pojedynczy.  

 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 11 
radnych (3 radnych nieobecnych na sali obrad), za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XXII/151/13 dołączono do protokołu) 
 

Ad.19.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości 
wystąpił Burmistrz, który poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego była w terenie 
i oglądała te nieruchomości. Przy dworcu kolejowym jest budynek mieszkalny składający się 
z dwóch lokali mieszkalnych. Jeden jest zupełnie lokal pusty, drugi lokal jest zamieszkały, z 
tym że prawdopodobnie bez tytułu prawnego i że nie ma żadnych zobowiązań w stosunku do 
tego lokalu. Był też wniosek na inny następny budynek, gdzie w 3/4 lokale są zbyte, a jeden 
lokal jest wolny i oczywiście po dyskusji, nie wiem, czy w imieniu komisji mogę o tym 
mówić, ale ja bym to odradzał brać. Tam są trzy lokale sprzedane i został jeden lokal wolny i 
gdybyśmy to wzięli to mamy cały zarząd nad tą nieruchomością. Prawo mówi, że jeżeli jeden 
lokal pozostał nie sprzedany to te wszystkie administracyjne rzeczy prowadzi gmina. Tutaj 
ten wniosek jest o przyjęcie tego chociażby z innego powodu, bo toczy się sprawa jeszcze 
dworca - to jest centrum i dobrze byłoby żeby gmina miała jakiś wpływ na to, tym bardziej, 
że to jest nieodpłatne nabycie tego budynku mieszkalnego z dwoma lokalami mieszkalnymi. 
 

W dyskusji zabrali głos: 
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- Przewodniczący Rady stwierdził, że stanowisko Komisji to było takie, że przejmujemy to 
oczywiście, ale żeby to nie było na tej zasadzie, że ktoś nam pokazuje co my tam mamy 
robić, czyli bezwarunkowo. 

- Jan Ołdakowski – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował, że 
komisja zaproponowała aby przyjąć ten budynek, ale bez lokatorów, tak samo z dworcem 
że przyjąć, ale bez stawianych warunków przez PKP. 

- Paweł Robert Staśczak stwierdził, że doszliśmy do takiego wnioski, że ponieważ gmina 
nie posiada lokali na wypadek jakiegoś kataklizmu np. pożar, czy innego zdarzenie to 
jedno z tych mieszkań powinno być w rezerwie, aby umieszczać tam ludzi najbardziej 
potrzebujących, tak więc nie zasiedlać, ale trzymać w rezerwie.  

 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 11 
radnych (3 radnych nieobecnych na sali obrad), za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 
2 radnych wstrzymało się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XXII/152/13 dołączono do protokołu) 
 

Ad.20.  Za wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas 
dłuższy niż 3 lata wystąpił Burmistrz, który poinformował, że z wnioskiem takim 
wywołującym temat wystąpiła Pani Mirosława Kalisz. Szepietowie Wawrzyńcach przy 
stawie, przy takim zbiorniku p. pożarowym, w niedalekiej odległości jest taki nieużytek za 
którym stoją budynki gospodarcze. Ta Pani chce wydzierżawić ten teren, jest to ok. 0.02 ha. 
Na okres dłuższy niż 3 lata musi być zgoda rady i trzeba wziąć pod uwagę, że rada nie wydaje 
decyzji indywidualnie. Rada wydaje zgodę na wydzierżawienie działki, natomiast trzeba mieć 
świadomość, że to ma być wydzierżawione w wyniku przeprowadzonego przetargu.  
Dyskusji nie było. 
 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 11 
radnych (3 radnych nieobecnych na sali obrad), za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 
1 radnych wstrzymał się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XXII/153/13 dołączono do protokołu) 
 

Ad.21. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec zamiaru 
likwidacji Posterunku Policji w Szepietowie zapoznał Sekretarz Gminy, który poinformował, 
że „Komendant Powiatowy Policji w Wysokiem Mazowieckiem przysłał do Burmistrza i do 
Przewodniczącego Rady do wiadomości pismo informujące o zamiarze likwidacji Posterunku 
Policji w Szepietowie. Sekretarz zapoznał z pismem (pismo dołączone do protokołu). Pismo 
to zostało przedłożone na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i komisja po 
dyskusji zajęła stanowisko, że trzeba przygotować projekt uchwały w której wyraża się 
sprzeciw odnośnie likwidacji tego posterunku w Szepietowie uzasadniając to, że pogorszy się 
stan bezpieczeństwa na terenie gminy Szepietowo i w miejscowości Szepietowo... . Taki 
projekt uchwały został przygotowany.” Sekretarz zapoznał z projektem uchwały oraz 
uzasadnieniem do niej. „Czy ta uchwala będzie skuteczna trudno powiedzieć.  Ponadto 26 
kwietnia odbyło się spotkanie na szczeblu powiatu „Razem bezpieczniej” był obecny 
Zastępca Komendanta Wojewódzkiego Policji było to spotkanie ze społeczeństwem z 
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władzami samorządowymi i byli tam obecni członkowie stowarzyszenia TPZSz, którzy 
bardzo negatywnie i ostro wystąpili w tej kwestii do Wojewódzkiego Komendanta. Byłem też 
obecny na tym spotkaniu i też wystąpiłem, że to akurat jest odwrotne działanie tego działania 
- „Razem bezpieczniej”, bo policjanci przecież uciekają z Szepietowa, a nie są razem... . 
Przykre jest to, że tak powoli sądy, może prokuratura nie długo, poczta, posterunek tak to 
wszystko się redukuje, co na tej prowincji zostanie. Polska to nie tylko Warszawa i ogromne 
aglomeracje, myślę, że protestować trzeba, a czy coś to da nie wiadomo. Zgodnie z sugestią 
komisji taki projekt uchwały został przygotowany.” 
 

W dyskusji zabrali głos: 
- Przewodniczący Rady stwierdził, że trudno to zrzucać odpowiedzialność na barki 

samorządu, bo jaka to jest nasza odpowiedzialność. Nie wycofaliśmy się z tej pomocy do 
tej pory żeśmy ją nieśli. 

- Waldemar Turkowski stwierdził, że zapewnienia Premiera były inne. 
- Paweł Robert Staśczak zwrócił się z pytaniem, czy to aby nie za późno, bo jak wiadomo ta 

informacja była dużo wcześniej. Gdybyśmy wiedzieli jako rada wcześniej, bo 
dowiedzieliśmy się jako rada na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego 22 maja, 
czyli nie tak dawno o tej likwidacji tak na 100%, jak było to już po wszystkim i gdybyśmy 
może wcześniej zadziałali to być może, że tą policję dałoby się zatrzymać.  

- Burmistrz stwierdził, że my nie mamy decyzji, że zlikwidowano, tylko, że to jest zamiar 
likwidacji. 

- Przewodniczący Rady stwierdził, że może ktoś wie, czy któraś z sąsiednich gmin  
dofinansowywała w podobny sposób jak my policję, Sokoły, czy Czyżew?   

- Sekretarz poinformował, że policja była dofinansowywana w Sokołach, za lokal 
policjanci przysłowiową złotówkę płacą dla samorządu.  

- Burmistrz poinformował, że w Czyżewie z kolej to jest budynek komunalny, więc nawet 
tam jakiś remont robili. 

- Przewodniczący Rady stwierdził, że w Szepietowie policjanci mieli warunki zupełnie 
przyzwoite, koszt wynajmu lokalu w granicach 18.000 zł pokrywany jest już przez kilka 
lat przez gminę. 

- Burmistrz  stwierdził, że zawsze była taka sytuacja, że zwracano się do nas o pomoc. Były 
też prośby o środki na jeden etat, czy na dwa etaty dla policjantów, którzy by w większym 
zakresie mogliby tą służbę pełnić. Ostatnio była nawet prośba o dofinansowanie 
samochodu.  W tym roku niestety nawet nie chcieli podpisać porozumienia, na podstawie 
którego opłacamy za wynajem lokalu dla GOK. To porozumienie jest nie podpisane. 
Obecnie protestujemy, a na ile to pomoże nie wiemy, my nie mamy władzy nad policją. 

- Paweł Robert Staśczak stwierdził, że „ale podejrzewam, że już jak odejdą to i tak będą się 
zwracać do nas o dofinansowanie”. 

- Przewodniczący Rady stwierdził, że każdy może się zwracać, ale czy my musimy dać? 
- Jan Ołdakowski stwierdził, że nie widzi tutaj winy Burmistrza w tym wypadku, bo każdy 

z nas radnych głosował za tym aby pokryć koszty utrzymania posterunku. Komendant 
pisze, że pięciu policjantów było w Szepietowie, to byli oni nie wydolni, bo z Wysokiego 
Mazowiecka ileś tam więcej razy ujawnili przestępstw na naszym terenie, jak ci tu stąd... . 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 11 
radnych (3 radnych nieobecnych na sali obrad), za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 
2 radnych wstrzymało się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XXII/154/13 dołączono do protokołu) 
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Ad.22. Odpowiedzi na interpelacje nie było. 
 

Ad.23. Wolne wnioski i zapytania. W tym punkcie zabrali głos: 
- Radny Andrzej Szymoniak zwrócił się z pytaniem, czy odbył się już przetarg na 
żwirowanie dróg? 

- Burmistrz poinformował, że przetarg się jeszcze nie odbył. 
- Radny Andrzej Szymoniak stwierdził, że dobrze byłoby aby to przyśpieszyć, bo później 

jesienią to będzie już za późno, najlepszy okres to jest maj, czerwiec. 
- Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęło takie pismo do Pana Burmistrza, a do 

nas do wiadomości od Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Szepietowskiej, ale w związku z 
tym, że porządek sesji był bardzo obszerny i wszyscy są już zmęczeni z tym pismem nie 
zapozna, ale powrócimy do tego. 

 

Ad.24. Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 
Przewodniczący Rady zamknął obrady XXII Sesję VI kadencji Rady Miejskiej w 
Szepietowie. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady Miejskiej 

Ewa Bartłomiejczuk        Witold Moczydłowski 


